
 

 

 

Frågor till styrelsen för Skummeslövs tennisklubb vid extra årsmöte 2019-07-11 

 

Intresset för padelverksamhet ökar och har redan varit föremål för en förfrågan från Tennisklubben 

till Laholms kommun om ev. finanisering.  Detta ärende stannade upp p. g. a. Laholms kommuns 

bristande hantering vid besvarande av inkomna ärenden och har därför inte varit föremål för 

årsmötets behandling i sakfrågan. 

Tennisen har varit och är den verksamhet som grundat klubben och byggt upp den anläggning och 

kapital som nu förvaltas av styrelsen. 

Våra frågor på det extra årsmöetet 2019-07-11 rör finansiering, ianspråkstagande av mark och vilken 

påverkan detta skulle få på tennisverksamheten och tennisspelande medlemmars och tennis-

spelande gästers tillänglighet och ekonomi. 

 

Vad är det som motiverar att Tennisklubben skall stå som ekonomisk garant och samtidigt reducera 

kapaciteten på befintlig tennisanläggning till förmån för en ny verksamhet i klubbens regi? 

Vilka alternativ har utretts och vägts emot det förslag som framläggs av styrelsen? 

Om styrelsens förslag går igenom. Vad har tennisspelarna för garanti att inte padelverksamheten 

utöver ianspråkstagandet av en befintlig tennisbana även ekonomiskt drabbar tennisverksamheten  

genom höjda medlemsavgifter och spelavgifter för att kunna finansiera padelverksamheten? 

 

Dessa frågor vill vi ha besvarade och införda i protokollet vid det extra årsmötet 2019-07-11. 

 

Sven Pewe            Stefan Sundgren   Per-Arvid Bergman 

 

 

 

 

 


